
 Protokół nr 166/2023

z posiedzenia Zarządu Powiatu

w dniu 18 maja 2023 r.

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/.
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili  żadnych uwag. Za przyjęciem porządku
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2. 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 165/2023.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 165/2023.
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.

Za  przyjęciem  protokołu  nr  165/2023  głosowali: A.  Ochlak,  J.  Czapliński,  T.  Łątkowska,
M. Buliński.

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie
wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym bez negocjacji  dla zadania pod na-
zwą „Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 1270N na rzece Drwęca w miejscowo-
ści Pustki z dojazdem – w zakresie obejmującym dojazd w km od 0+000 do 1+976”. 
/na posiedzenie wszedł pan Marcin Kraszkiewicz – zastępca dyrektora Zarządu Dróg Powiato-
wych/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Najkorzystniejszą ofertą jest oferta nr 3 złożona przez
firmę COLAS Polska Sp. z o.o. z Palędzia /cena ofertowa brutto wynosi: 3 163 642,90 zł/. Pan
Starosta dodał, że cena ofertowa jest niższa niż kwota zabezpieczona w budżecie powiatu.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Informacja dotycząca ofert stanowi załącznik nr 3.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
M. Buliński.

Pan Starosta poinformował, że wpłynęło pismo pana Burmistrza odnośnie przekazania byłej
drogi krajowej Nr 15. Dodał, że Burmistrz nie zgadza się z naszą decyzją odnośnie przekazania
odcinka drogi gminie miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. Wyjaśnił, że decyzja pana Burmistrza
nie wpływa na treść podejmowanej uchwały Rady Powiatu. Nadmienił, że powiat nie zwrócił
się do Burmistrza w sprawie wydania opinii w powyższej kwestii, tylko było to pismo informu-
jące, że taka uchwała będzie podjęta przez Radę Powiatu.
Pan Kraszkiewicz dodał, że zgodnie z ustawą o drogach publicznych powiat jedynie informuje
gminy o kwestii dotyczącej przekazania odcinka drogi, nie jest wymagana w tym przypadku ich
opinia.
Pan Buliński zapytał czy argumenty podejmowane w piśmie przez pana Burmistrza mogą zna-
leźć uzasadnienie.
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Pan Kraszkiewicz odpowiedział, że w piśmie jest przedstawione zdanie pana Burmistrza. Dodał,
że jeżeli uchwała zostanie zaskarżona to nie jest w stanie powiedzieć jakie działania podejmie
nadzór Wojewody. Pan Kraszkiewicz stwierdził, że jego zdaniem ich ścieżka postępowania jest
słuszna.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do przedstawionego pisma.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Pan Buliński poinformował, że na drodze Nowe Miasto Lubawskie – Nowy Dwór, przed samym
Nowym Dworem jest miejsce gdzie zapada się przepust na całej szerokości jezdni.
Pan Kraszkiewicz odpowiedział, że w tym miejscu był sprawdzony przepust i jest on szczelny,
nie widać tam żadnego ubytku. Dodał, że na tym odcinku będzie wykonany remont cząstkowy.
Nadmienił, że następnym elementem na powyższym odcinku będzie wykonanie sprysku na go-
rąco.
Pan Buliński stwierdził, że w tym miejscu musi być jakaś nieszczelność i należałoby się na tym
zastanowić czy nie wymienić cały przepust.

Pismo pana Józefa Blanka – Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego stanowi załącznik nr 4.

/pan M. Kraszkiewicz opuścił posiedzenie Zarządu/

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie rozpatrzenie petycji. 
/na posiedzenie weszła pani Anna Andrzejczak – kierownik Biura Rady Powiatu/

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu stanowi załącznik nr 5.
Uchwała 26/7/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu stanowi załącznik nr 6.
Petycja stanowi załącznik nr 7.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.

Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność prosektorium przy Szpitalu Powiatowym w No-
wym Mieście Lubawskim.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Dodał, że w prosektorium odbyła się również kontrola
Urzędu Wojewódzkiego, która nie stwierdziła naruszeń art. 13 ustawy o działalności leczniczej i
nie stwierdziła nieprawidłowości w tym zakresie.
Pani Andrzejczak dodała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji była na wizji lokalnej, ponadto
odbyło się kilka spotkań komisji w powyższej sprawie.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.
Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu stanowi załącznik nr 8.
Uchwała 26/8/2023 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu stanowi załącznik nr 9.
Skarga stanowi załącznik nr 10.
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.

/pani A. Andrzejczak opuściła posiedzenie Zarządu/

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie
przyjęcia Raportu o stanie Powiatu Nowomiejskiego w 2022 roku. 

Pani  Sekretarz  poinformowała,  że  zgodnie  z  art.  30a  ust.  1  i  2  ustawy  o  samorządzie
powiatowym Zarząd Powiatu co roku do dnia 31 maja przedstawia Radzie Powiatu raport o
stanie powiatu. Dodała, że  raport obejmuje podsumowanie działalności Zarządu Powiatu w
roku  poprzednim,  w  szczególności  realizację  polityk,  programów  i  strategii,  uchwał  rady
powiatu  i  budżetu  obywatelskiego.  W  Powiecie  Nowomiejskim  nie  występuje  budżet
obywatelski,  tym  samym  treść  raportu  o  stanie  powiatu  nie  uwzględnia  tej  materii.
Nadmieniła,  że  przez  kilka  lat  była  informacja  w  raporcie  odnośnie  braku  realizacji  planu
dotyczącego  transportu  zbiorowego,  natomiast  w  roku  2022  w  ramach  planu  zostały
utworzona dwie linie autobusowe.
Pan Buliński stwierdził, że nie ma uwag co do treści raportu ale co do formy, ponieważ jest on
bardzo obszerny, w formie tabelarycznej.
Pani Łątkowska stwierdziła,  że raport byłby bardziej  przejrzysty gdyby był  przygotowany w
formie opisowej.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę.  Za  głosowali:  A.  Ochlak,  J.  Czapliński, T.  Łątkowska,
M. Buliński.

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim wotum zaufania.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się uchwałą Regionalnej Izby Ob-
rachunkowej w Olsztynie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powia-
tu Nowomiejskiego w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu Zarządo-
wi Powiatu Nowomiejskiego za 2022 rok.

Pan  Skarbnik  poinformował,  że  Regionalna  Izba  Obrachunkowa  pozytywnie  zaopiniowała
wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowomiejskiego w sprawie udzielenia absolutorium
z tytułu wykonania budżetu Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego za 2022 rok.

Uchwała RIO.IV-0120-147/2023 z 11.05.2023 r. stanowi załącznik nr 11.
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2022 r.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim.

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowa-
li: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w
sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia
15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu nowo-
miejskiego na lata 2023 – 2037.

Pan Skarbnik poinformował, że dokonana została korekta WPF i budżetu, ponieważ wpłynęła
informacja od Ministra Finansów o środkach przeznaczonych na dodatkowe zadania oświato-
we. Dodał, że zwiększenie budżetu zarówno po stronie dochodów jak i wydatków wyniesie
łącznie 24 629 zł z przeznaczeniem dla Zespołu Szkół im. C.K. Norwida, Zespołu Szkół Zawodo-
wych oraz dla Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji. Wyjaśnił, że budżety jednostek zosta-
ną zwiększone na podstawie metryczki. Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w
budżecie powiatu.
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd po przyjęciu korekty jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady
Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu
w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr LI/309/2022 Rady Powiatu
w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu po-
wiatu nowomiejskiego na 2023 r.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały.
Członkowie Zarządu nie zadali pytań.

Zarząd po przyjęciu korekty jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady
Powiatu. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński.
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne.
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu.
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady.

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu
                                                                                                                         Andrzej Ochlak
Protokół sporządziła                                                                        
Ewelina Kubacka
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